
Připravované akce

Klub seniorů Butoves
zve všechny příznivce dobré zábavy na

ROZLOUČENÍ S ROKEM 2015
v Butovance v pondělí 28. 12. od 15 do 20 hod

Hraje hudba DUO DECENT
vstupné 200 Kč

včetně přípitku a večeře dle výběru
(kuřecí nebo vepřový řízek, katův šleh)
Předprodej na zábavě 12. 12. v 15 hod

rezervace míst u pořadatelů

vlak z Jičína 14.33 zpět 20.14 hod

Vítání nových občánků 
– leden 2016

Pro děti narozené maminkám, které mají 

trvalý pobyt v obci Butoves, organizuje kulturní 

výbor obce slavnostní vítání. 
Obec Butoves by ráda zachovala tradici vítání 

občánků, a proto se obracíme na Vás, rodiče 

novorozených dětí, s žádostí o spolupráci. 

Budete-li mít zájem, aby Vaše děťátko bylo 

pozváno na slavnostní vítání nových občánků, 

dostavte se prosím v průběhu měsíce prosince 

na obec v úředních hodinách (úterý od 17 do 18 

hodin), aby Vám mohla být předána pozvánka 

na tuto akci. 
Máme velkou radost, že i v letošním roce došlo 

k této významné události v několika rodinách 

a  n a r o d i l i  s e  n á m  n o v í  s p o l u o b č á n c i . 

Gratulujeme šťastným rodičům.

Ples TJ Butoves
D n e  3 0 .  1 .  2 0 1 6  s e  u s k u t e č n í 

reprezentační ples TJ Butoves na zámku 

v Tuři. Všichni spoluobčané jsou srdečně 

zváni.

Hasičský ples
Sbor dobrovolných hasičů Butoves 

pořádá v sobotu 6. února 2016 hasičský 
ples. Všichni jste srdečně zváni.

Lyžařský kurz
O jarních prázdninách 14. 2. až 19. 2. 

TJ Butoves pořádá druhým rokem lyžařský 
kurz pro děti na boudě Satelit, Niklův vrch, 
Pomezní boudy.  Zájemci z řad dětí i rodičů 
h l a s t e  s e  p r o  b l i ž š í  i n f o r m a c e  n a 
Tel. 723300550,

René Neufuss
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Úvodní slovo starosty
Vážení spoluobčané,

určitě všechny z Vás zajímá informace o dotaci 
na splaškovou kanalizaci a ČOV u nás v obci. Stav je 
takový, že jsme podali žalobu na soud v Brně, 
protože si stále myslíme, že ÚOHS nerozhodl 
správně. Další linií, kterou jsme zvolili, bylo 
odvolání na Ministerstvo zemědělství, které je 
nadřízeným orgánem Státního zemědělského 
intervenčního fondu (poskytovatel dotace). 
Bohužel naše odvolání bylo zamítnuto. Dalším 
krokem k  ministerstvu  je  poslání  žádosti 
o přezkum krácení dotace přímo k rukám ministra 
zemědělství, který ze své pravomoci může udělit 
výjimku. 
Na 12. zasedání zastupitelstva obce Butoves bylo 
o tomto tématu dostatečně diskutováno. Zápis 
najdete na webu obce nebo je možno přijít si pro 
kopii zápisu na obecní úřad v úředních hodinách.

Do konce  roku  bude zastupitelstvo  obce 
schvalovat rozpočet na příští rok, který je níže 
uveden, a jsou popsané jednotlivé kapitoly, aby 
bylo vidět, na co se prostředky rozpočtu obce 
vynakládají.  Pokud budete mít připomínky 
k rozpočtu, prosím o jejich doručení do 13. 12. 
2015, abychom je mohli případně zapracovat 
do rozpočtu.
Na posledním 13. zasedání jsme schválili dodatek 
s poskytovatelem úvěru Českou spořitelnou, a.s. 
Banka po nás chce řádně splácet úvěr (jistinu 
a úroky z úvěru) a to v celkové výši 1.050.000,- Kč 
na rok 2016, kde 604.000,- Kč je splátka jistiny plus 
úroky z úvěru. Proto je rozpočet na příští rok velmi 
napnutý, ale určitě se počítá se zajištěním chodu 
obce bez omezení. Banka také pro celkové 
splacení úvěru do roku 2029 počítá s případným 
plněním z pojistné smlouvy firmy Profesionálové 
a.s. (firma, která zajišťovala výběrové řízení) 
ve výši 10.000.000Kč,-.

Pokud výsledek našeho snažení  k  získání 
finančních prostředků nebude kladný, pak 
budeme na další roky počítat s omezením výdajů, 
jelikož netušíme, jak dopadnou případné soudy 
k vymáhání škody. 
Proto bych rád vyzval všechny občany, aby nám 
pomohli s přemýšlením, jak do rozpočtu dostat 
co nejvíce prostředků, abychom nezastavili rozvoj 
obce. 
Zatím máme možnosti v dotacích nebo navýšením 
počtu obyvatel v naší obci a překonání hranice 301 
občanů, kde nám chybí přibližně 25 lidí. Byli 
bychom rádi, kdyby se k nám přihlásilo k trvalému 
pobytu co nejvíce občanů, kteří už v Butovsi bydlí, 
a chalupáři. Tímto bychom dosáhli navýšení 
daňových příjmů do rozpočtu obce.
Na závěr přeji pohodový advent, krásné prožití 
blížících se svátků a hodně zdraví a štěstí do roku 
2016.

Starosta obce Butoves, Bohumil Zach

Připravované akce
12. 12. Mikulášské čaje  KSB
18. 12. Curling TJ Butoves
28. 12. Rozloučení s rokem 2015  KSB
2.1.  Memorial K. Formánka  TJ Butoves
9. 1.  Vítání roku 2016  SPCCH
leden  Vítání občánků  Kultur. výbor
16. 1. Turnaj muži stolní tenis TJ Butoves
17. 1.  Turnaj žáků stolní tenis TJ Butoves
23. 1.  Čaje  KSB
30. 1.  2. Reprezentační ples  TJ Butoves
6. 2.  Hasičský ples  SDH
7. 2.  Hrajeme deskové hry  Ženy Butoves
13. 2.  Čaje  KSB
14.2.  2. Lyžařský výcvik (jarní pr.)  TJ Butoves  

Ohlédnutí

Butovský bramborák 
 V sobotu 15. srpna se uskutečnil již 6. ročník 

Butovského bramboráku. Soutěžní klání 
o nejsympatičtější bramborovou placku obce 
Butoves se stává čím dál více prestižnější akcí, 
o čemž svědčí i účast devíti soutěžních týmů, 
šesti domácích a tří přespolních. 

Úderem 15. hodiny začalo velké zápolení 

a porota, kterou tvořili všichni návštěvníci, 
měla přetěžký úkol - určit vítězný tým. Všechny 
týmy zaslouží obrovské uznání a poděkování. 

Jako vždy byly odměněny všechny týmy. 
Cenu organizátorů za estetický dojem si odnesl 
tým Kaluž z Milíčevsi. Po vyrovnaném boji se 
celkovým vítězem stalo domácí družstvo 
KOOK.

Organizační výbor BUBR děkuje všem, kteří 
s o u t ě ž i l i ,  a  v š e m ,  k t e ř í  s e  p o d í l e l i 
na přípravách a průběhu akce. Již se těšíme 
na 7. ročník v roce 2016. 

 Milan Havelka 

Ukončení léta                    
Letošní prázdniny se dětem opravdu vyvedly 

a počasí  j im přálo.  Ale vše jednou končí 

a přibližovalo se září a děti se měly vrátit 
do školních lavic, školek …. Ještě než se tomu 
tak stalo, tak pro ně kulturní výbor připravil 
„Rozloučení s létem na Jezeře“. Akce se konala 
30. srpna za velmi horkého odpoledne, pro děti 
byl připraven bohatý program – Cesta za skřítky 
lesem – známe les a víme, jak se chovat v lese. 
Cestou děti plnily úkoly a na závěr postavily 
domečky skřítkům, kteří všech třicet dětí 
odměnili pokladem. Zajímavá byla ukázka 
modelů letadel, které se předvedly jak na zemi, 
tak ve vzduchu. Pro dospělé byla připravena 
poznávačka rostlin aneb zpátky do školy. 

Na závěr si děti opekly buřty a užily si pěknou 
zábavu. Všem přejeme krásný podzim. 

 Pavlína Havelková

Souhrn usnesení 
ze zasedání zastupitelstva obce Butoves

10. zasedání zastupitelstva – 29. 7. 2015

Schváleno:
 Pořadí poptávkového řízení na dodavatele akce Dostavba kanalizace Butoves na základě ceny díla: 

1. Stavoka Kosice, a.s., 2. Josef Munzar - Ekostav, 3. Kvis Pardubice a.s., 4. Vodoekostav s.r.o.
 Smlouva o dílo na akci Dostavba kanalizace Butoves s firmou Stavoka Kosice, a.s.
 Podání správní žaloby proti rozhodnutí ÚOHS-R196/2014/VZ-14127/2015/322/IJu
 Prodej bytu 3+1 61/3 v čp. 61 za cenu 610 000,- Kč manželům Martínkovým
 Nájemné ve výši 3000,- Kč/měsíc pro čp. 40

11. zasedání zastupitelstva - 30. 9. 2015

Schváleno:
 Dodatek č. 3 smlouvy s Českou spořitelnou a.s. , č. 10253/13/LCD
 Rozpočtová opatření č. 2/2015
 Podání žádosti do dotačního programu Královéhradeckého kraje 16POV 01 a 16 POV02

12. zasedání zastupitelstva - 2. 11. 2015

Schváleno:
 Záměr na prodej bytu 61/10 (2+1)
 Úprava pravidel rozpočtového opatření
 Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
 Žádost TJ Butoves o umístění vývěsek na obchod a na restauraci Butovanka

Zamítnuto:
 Žádost společenství vlastníků jednotek na finanční vyrovnání za čištění odpadních vod ve výši 52 056,- Kč.

Celý zápis z jednání je k nahlédnutí u starosty obce Butoves v úředních hodinách vždy v úterý 17 – 18 hodin nebo na  http://www.butoves.cz

Brigáda – sekání trávy    

Starosta obce žádá spoluobčany o pomoc 
při sekání trávy.
Hledáme pracovníka (brigádníka) na sekání 
trávy.  Zájemce se může při j í t  osobně 
přihlásit na obec v úředních hodinách každé 
úterý od 17 do 18 hodin. Nejlépe ještě do 
konce tohoto kalendářního roku.

Návrh rozpočtu pro rok 2016
Příjmy celkem 2 446 000 Kč

     
Výdaje

2212 Silnice 37 000 Kč Zimní údržba komunikací

2321 Odvádění a čištění odpadních vod 281 000 Kč Náklady na ČOV

3111 Předškolní zařízení 100 000 Kč Příspěvek Mateřským školám za děti z Butovsi

3341 Místní rozhlas 3 000 Kč Opravy rozhlasu

3392 Zájmová činnost  kultuře 23 000 Kč Revize a opravy v restauraci

3399 Ostatní záležitosti kultury 30 000 Kč Kulturní výbor + Vítání občánků + Jubilea

3419 Ostatní tělovýchovná činnost 8 000 Kč TJ Butoves

3429 Ostatní zájmová činnost 14 000 Kč Klub seniorů + Ženy pro Butoves + Mariáš

3612 Bytové hospodářství 15 000 Kč Za služby v obecním bytě (je i v příjmech)

3631 Veřejné osvětlení 80 000 Kč Veřejné osvětlení energie + opravy

3722 Sběr a svoz komunál. odpadu 200 000 Kč Komunální odpad

3745 Péče o vzhled obcí a veř.zeleň 75 000 Kč Sekání a údržba zeleně

5512 Požární ochrana 4 000 Kč Hasiči

6112 Zastupitelsvto obce 205 000 Kč Náklady na zastupitele

6171 Činnost místní správy 305 000 Kč

Veškeré ostatní věci, co platí a objednává 

úřad (účetní, plyn, voda, revize, nádrž atd.)

6310 Obecné příjmy a výdaje 12 000 Kč Poplatky bankám

6320 Pojištění funkčně nespecifikované 450 000 Kč Úroky na úvěr na Kanalizaci

Výdaje         1 842 000 Kč

Uhrazené splátky půjček 604 000 Kč Splátky jistiny úvěru na kanalizaci



Halloween v Butovsi
Po setmění 31. října 2015 jste mohli spatřit 

strašidelný lampionový průvod, který kráčí obcí 
Butoves. 

V sobotu se sešly děti se svými rodiči z Butovse 
na sále restaurace Butovanka, aby společně 
strávili odpoledne a večer plný dýňohraní 
a strašení. Dlabání a zdobení dýní, spousta 
legrace při  hrách a soutěžích a malování 
strašidelných masek vyplnilo halloweenské 
odpoledne. Svými krásnými výtvory z dýní pak 
tito příznivci strašení a strašidel osvětlili vchody 
svých domů, místní obchod a domek obecního 
úřadu. 

Nevyděsil snad někoho z vás ten strašidelný 
průvod? My jsme si Halloween pěkně užili.

Iveta Nyčová

Turnaj Olympijských 
nadějí ve stolním tenisu

 Třetí místo pro Butoves na okresní přeboru 
v  kategori i  čtyřher a  nádherná umístění 
na Turnaji Olympijských nadějí v Jičíně

Sezóna stolního tenisu je v plném proudu. 
V letošním roce se v Butovsi naplno rozběhl 
tréning mládeže ve stolním tenisu. Pravidelné 
tréninky a poctivý přístup našich borců již 
p ř i n á š í  p r v n í  o p ravd u  h ez ké  v ýs l e d k y. 
N a  o k r e s n í m  p ř e b o r u  m l a d š í c h  ž á k ů 
11. listopadu v Jičíně vybojovalo naše TJ krásné 
třetí místo ve čtyřhře chlapců. Reprezentovali 
nás Hynek Vohánka,  Tomáš Šviha a  Láďa 
Konůpek. V kategorii jednotlivců obsadila 
Butoves 7., 8. a 10. místo. Když vezmeme 
v úvahu, že kluci  maj í  za sebou přibl ižně 
5 měsíční průpravu, jsou tyto výsledky o to 
cennější. Dne 17. listopadu se konal v Jičínském 
sportovním areálu turnaj Olympijských nadějí 
ve stolním tenisu. Na tento turnaj jsme jeli spíše 
sbírat zkušenosti. Butoves reprezentovali 
mladší  žáci  ve složení Tomáš Šviha,  Láďa 
Konůpek a Hynek Vohánka. Turnaj byl velmi 
si lně obsazen. V kategori i  mladších žáků 
jednotlivců se sešlo celkem 25 dětí z celého 
okresu. Přijely silné týmy z tradičně stolně 
tenisových měst jako Stará a Nová Paka, Miletín, 
H o ř i c e  n e b o  d o m á c í  J i č í n .  J e  n u t n o 
poznamenat, že se naši kluci svých soupeřů 
vůbec nezalekli a pustili se do zápasů s vervou a 
nadšením. Poměrně hladce se všem třem 
podařilo postoupit ze skupiny do dalších 
finálových bojů. To už jsme věděli, že se toho 
dne určitě podaří nějaké pěkné výsledkové 
překvapení. Tom Šviha se jako nejmladší umístil 
v polovině celkové výsledkové listiny. Hynek 
Vohánka a Láďa Konůpek se nakonec shodným 
výsledkem podělili o překrásné páté a šesté 
místo. Před naše kluky se dostali jen dva hráči 
Miletína a Jičína. Jsou to hráči, kteří dlouhodobě 

vévodí okresním žebříčkům a stolnímu tenisu se 
věnují již několik let. Naši kluci s těmito hráči 
svedli naprosto vyrovnané bitvy a lepšímu 
výsledku zabránila jen trocha smůly a menší 
zkušenosti. Přesto se však jedná o nádherný 
výsledek a kluci si určitě zaslouží poděkování 
za pěknou reprezentaci TJ Butoves i naší obce. 
V dlouhodobé soutěži okresního přeboru 
se naším klukům daří hrát vyrovnaná utkání 
s omnoho staršími soupeři a daří se jim je 
i porážet. Pro upřesnění ještě uvádíme, že 
trénink žáků se koná každou středu a neděli 
od 18 hodin v Butovance (pokud se nehraje 
mistrovské utkání). Všechny malé zájemce 
o tento krásný a čestný sport mezi sebou rádi 
uvítáme. Více informací můžete získat na 
tel.: 608334354.

 Aleš Vohánka

Výlet do Sedmihorek 
za bowlingem

 Dne 21. 11. uspořádala TJ Butoves výlet 
za bowlingem do lázní Sedmihorky. Akce se 
zúčastnilo na 50 členů a přátel TJ Butoves. 
Krásné dopolední počasí přálo pohodové 
procházce z vlakové zastávky Sedmihorky přes 
Kemp Sedmihorky směrem na Podháj okolo 
Antonínova a Josefova pramene. Po krátké 
přestávce a prohlídce Lázní Sedmihorky jsme 
došli do bowlingového centra Sedmihorky. 
Zvěřinové hody nám přišly po dopoledním 
v ý l e t u  t e r é n e m  v h o d .  P o  o b ě d ě  b y l o 
odstartováno bowlingové klání na čtyřech 
drahách, které jsme měli zarezervované na celé 
o d p o l e d n e .  To,  že  j e  b o w l i n g  s p o r te m 
pro všechny generace dokládá i věkové složení 
účastníků. Nejmladšímu aktivnímu hráči jsou 
3 roky, nejstaršímu bude za pár měsíců 60. 

Výkonný výbor TJ Butoves děkuje všem 
zúčastněným za hezky strávený den se spoustou 
legrace a příjemných zážitků. Zároveň se těšíme 
na všechny ostatní, kteří se tentokrát zúčastnit 
nemohli - v Sedmihorkách jsme rozhodně nebyli 
naposledy. 

Aleš Vohánka

Adventní dílny
Závěr listopadu patří nejen v dětských očích 

k tomu poslednímu kroku k nejkrásnějšímu 
měsíci v roce, neboť prosinec je měsícem 
mnoha krásných tradic ,  které  vyvrchol í 
na Štědrý den. 

 Adventní atmosféru za zvuku koled a kytary, 
vůně jehličí, cukroví a "svařáku" jsme v Butovsi 
načerpali v pátek 27. listopadu v Butovance. 
Společně jsme vyráběli dekorace před vchod, 
na dveře a na vánoční stůl. Vyzkoušeli jsme si 
pletení z papírových ruliček pod vedením paní 
Aubrechtové z Vysokého Veselí. Pro děti byly 
připraveny dílny, velký úspěch mělo zdobení 
borovicových šišek. Děti si užívaly spoustu 
legrace s kamarády a pochutnaly si na cukroví. 

 Výstava dekorací byla inspirací pro všechny, 
kteří se přišli podívat. Poděkování patří také 
Adamu Aubrechtovi za kytarový koncert, paní 
Škaloudové za čerstvě stočené hořické trubičky, 
které byly moc výborné, a všem, kteří přišli 
a  kteř í  se  podí le l i  na  př ípravách.  Touto 
příjemnou atmosférou jsme přivítali adventní 
čas. 

 Všem přejeme klidné předvánoční přípravy 
a krásné svátky. 

 Pavlína Havelková 

Rozsvícení 
vánočního stromu

Odpoledne a večer první adventní neděle 
29. listopadu si společně užily rodiny v Butovsi. 
Deštivé počasí nedovolilo dětem zpívat koledy 
u rozsvíceného vánočního stromu, proto se 
setkání konalo na sále restaurace Butovanka. 
Vánoční stromeček na sále rozzářily originální 
a vlastnoručně vyrobené vánoční ozdoby 
od butovských dětí. 

Netradiční pojetí akce Rozsvícení vánočního 
stromu mělo zajímavou a velice příjemnou 
atmosféru. Děti recitovaly básničky a říkanky se 
z i m n í  t é m a tik o u .  Z p í v a l y  s e  k o l e d y 
za kytarového doprovodu paní učitelky Adély 
Hubené a hosta této akce - mladého nadějného 
kytaristy Adama Aubrechta. Sólovou hrou 
na zobcovou flétnu potěšila Katka Rajmová. 
N e j d o j e m n ě j š í  p o h l e d  p a k  b y l  n a  d ě ti 
v  d o b o v ýc h  ko st ý m e c h  p ř i  d ra m a tiza c i 
Seifertovy básně o chudých kolednících.

Ukázalo se, že rozhodně žádné počasí nemůže 
nepříznivě ovlivnit odhodlání ke společnému 
setkání. Za hodiny příprav patří poděkování 
dětem, jejich rodičům a organizátorkám akce. 
Děkujeme za výborné občerstvení a svařáček. 
Veliký dík patří panu hostinskému Krausovi, že 
ani na chvíli nezaváhal a připravil pro sousedské 
posezení příjemné prostředí. 

Přátelská a klidná atmosféra byla umocněna 
po šesté večerní hodině. Déšť ustal a spokojené 
rodiny si mohly vyslechnout adventní slovo 
pana Neufusse o potřebě zklidnění a očekávání 
v š e h o  k rá s n é h o  v  p ře d vá n o č n í m  ča s e . 
Romantický večer byl zakončen rozsvícením 
vánočního stromu. 

Bylo to letos jiné a velice milé. 
Za Ženy pro Butoves Iveta Nyčová

Drakiáda
V pondělí 28. září 2015 se na obloze nad obcí 

Butoves rozsvítila barevná duha. Nezpůsobil 
ji déšť, ale naopak krásné počasí, které vylákalo 
děti a jejich rodiče na pole na Jezeře za Butovsí. 
Tam se konal druhý ročník Drakiády. 

Motýlek,  Stromouš,  Laláček,  Duháček, 
Drndolína, Bezzubka ... a mnoho dalších jmen 
dostalo více než dvacet draků butovských dětí. 
Právě tito draci  všech duhových barev se 
vznášeli vysoko nad hlavami rozzářených dětí 
a jejich více než spokojených rodičů.

N á d h e r n é  o d p o l e d n e  p o k r a č o v a l o 
u společného ohně. Špekáčky dětem moc 
chutnaly. A jistě také sladké odměny, které 
dostaly za účast na Drakiádě. 

Iveta Nyčová

YouMix Butoves    
YouMix Butoves -  to je název tanečního 

kroužku, který funguje od února 2015. Scházíme 
se pravidelně každý čtvrtek v Butovance.Taneční 
kroužek se liší od všech jiných především tím, 
že se nevěnujeme pouze jednomu druhu tance. 
V současné době máme novou sestavu - country 
Rednex, se kterou jsme se už představily. Naše 
děvčata nezahál í  a  nacvičuj í  úplně nové 
vystoupení, které poprvé předvedou v příštím 
roce ke Dni matek.

R á d a  b yc h  za  s e b e  i  v š e c h n a  d ě vč a ta 
poděkovala Jirkovi Musilovi, od kterého jsme 
dostaly sponzorský dar na jednotná trika 
s nápisem taneční skupiny. 

Lucka Musilová, Naty Voborníková, Bára 
Siváková, Emilka Novak, Adélka Kubištová, 
Kristýna Nováková a v neposlední řadě Káťa 
Nováková -  tyto všechny tanečnice měly 
v  sobotu  7 .  11 .  2015 na  zábavě  sen iorů 
v Butovance premiéru s country tancem a měly 
velký úspěch. Tento tanec děvčata zvládla 
n a  v ý b o r n o u  a  to  i  p ře sto,  že  j e ště  d e n 
před vystoupením jsme dolaďovaly závěr 
tohoto tance. V den vystoupení jsme měly ještě 
generálku. Musím říct a samozřejmě pochválit, 
jak  holky  z  tanečního kroužku k  tomuto 
vystoupení zodpovědně přistupovaly. S tímto 
country tancem máme do konce roku ještě dvě 
vystoupení. Pokud naše vystoupení budete chtít 
vidět, přijeďte se na nás podívat 18. prosince 
na zámeček v Mladějově.

Jiřina Formánková         

Obecní výlet 
do Harrachova

 Obec Butoves a kulturní výbor uspořádal 
v sobotu 3. října pro své občany turistický zájezd 
do Harrachova.  Zahájení  ce lé  akce bylo 
v Butovsi, odkud jsme vyrazili  autobusem 
do Harrachova, zde jsme měli  na začátek 
zamluvenou exkurzi  do Sklárny Novosad 
a Muzea skla. 

Dalš í  cesta nás dovedla k Mumlavským 
vodopádům,  poté  ko lem řeky  Mumlavy 
k Šindelce - lesnické a myslivecké expozici správy 
K R N A P,  p r o š l i  j s m e  A n e n s k ý m  ú d o l í m 
pod skokanskými můstky až k bobové dráze. Ten 
k d o  s i  t r o u fl,  z a ž i l  t r o c h u  a d r e n a l i n u 

na "bobovce", což byla odměna především 
pro děti.

Délka celé trasy byla 10 km, což si všichni 
v krásné přírodě a za slunečného počasí užili. 

Celý den jsme zakončili v Pivovaru restaurant 
Novosad, který je součástí sklárny. Velké 
p o d ě k o v á n í  p a t ř í  v š e m  ú č a s t n í k ů m 
a za organizaci Milanu Havelkovi. 

 Pavlína Havelková 

    ZOO Butoves
V  s o b o t u  1 7 .  ř í j n a  s e  v  o b c i  B u t o v e s 

uskutečnila ojedinělá akce. Tři hodiny putovali 
rodiče a děti s mapou v ruce na společné 
vycházce. Navštěvovali sousedy a obdivovali, 
kdo chová jaká zvířata.

Při akci nazvané ZOO Butoves bylo možné 

spatřit nejen psy a kočky, ale také pštrosy, divoká 
prasata, dravé ptáky, koně, kozu, leguána, ježka, 
nelétavé ptáky, včely a mnoho dalších zvířat. 

Velké díky patří všem chovatelům.
D ě k u j e m e  t a ké  v č e l a ř i  p a n u  Z a c h o v i 

za ochutnávku výborného medu.
Iveta Nyčová

Hodnocení činnosti 
Klubu seniorů 

Klub seniorů Butoves má k dnešnímu dni 

55 členů. V letošním roce se uskutečnilo 19 akcí, 

kterých se účastnilo přibližně 700 lidí, převážně 

seniorů. Za připomenutí jistě stojí oslava výročí 

založení klubu, Valentýnské čaje, oslava svátku 

žen a Josefů, čarodějnické čaje, turnaj v mariáši, 

zá j ezd  d o  Kr u š nýc h  h o r,  s p o r to v n í  h r y 

ve Skřivanech, zájezd do Skřivan, podzimní 

posezení, Martinské čaje a další pravidelné čaje.  

Zdeněk Jiránek

Podzimní posezení 
V  s á l e  B u t o va n k y,  k t e r ý  b y l  v e d e n í m 

restaurace velmi pěkně připraven a vyzdoben, 
se v pátek 16. října sešlo 45 členů klubu a 
4 hosté. Vedoucí klubu nejprve přivítal hosty - 
hudebníky pravidelných čajů Jirku Hakena 
a Standu Švandu a jejich manželky a všechny 
přítomné členy klubu. Ve stručnosti zhodnotil 
dosavadní činnost. Dále následovalo blahopřání 
členům klubu. Oslavencům předaly členky 
výboru klubu gratulaci a malou pozornost. 
Vš ichn i  s i  př ip i l i  na  zdrav í  př ipravenou 
skleničkou vína. Na zdraví připili i nové člence 
klubu paní Janě Havlíkové. Po krátké přestávce 
všichni povečeřeli (kuřecí řízek, brambory 
a obloha).

Při kávě a zákusku, který připravily členky 
klubu (p. Cermanová, Horčičková, Krásná 
a Kuntová) se všichni dobře bavili a někteří si 
i zatančili při hudební produkci vedoucího 
restaurace pana Krause. Do svých domovů jsme 
se rozcházeli velmi spokojeně.

Zdeněk Jiránek

Kurz FIMO
Nedělní odpoledne 18. 10. patřilo šikovným 

ženám. V Butovance se konal již druhý kurz 
FIMO. Paní Pavla Eberlová, která kurz vedla, 
připravila všechny potřebné pracovní pomůcky 
a komponenty ke šperkům. Svoji zručnost 
prokázalo devět žen a tři dívky, které za čtyři 
hodiny práce vytvořily krásné šperky z fimo 
hmoty.

Broňa Grohová
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